
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
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Mikael Söderlund Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s) vice ordförande  
 
Berthold Gustavsson (m)  
Annika Davidsson (m)  
Inge-Britt Lundin (fp)  
Anders Broberg (kd) §§ 1-21 
Jan Valeskog (s)  
Jimmy Lindgren (s)  
Torhild Lamo (v)  
Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 
Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 
Anna Lund (m) tjänstgörande §§ 22-28 
Christoffer Kuckowski (m)   
Anna Manhag (m)  
Åsa Nilsson Söderström (fp)  
Adnan Bozkurt (s) tjänstgörande 
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  
 

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Ted Ell, Lars Jolérus, 
Eva Leijon, Mats Fager, Ulla Ritzén, Christina Durling, Peter Gran och Marita 
Söderqvist samt borgarrådssekreterarna från roteln Magnus Thulin. 

 



  

 § 22 
Övergång från säck till kärl vid hämtning av avfall från villafastigheter. 
Återremiss  
Dnr T2007-340-00159 
 
Trafikkontoret hade avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I 
tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att behållare för insamling av 
 hushållsavfall från en- och tvåfamiljsfastigheter övergår från säck till kärl i 
 enlighet med vad som  redovisas i utlåtandet. 
2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 
 
Tjänstemannen Marita Söderqvist föredrog ärendet. Frågor ställdes och besvarades. 
 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordförande Mikael Söderlund m fl (m) och ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) yrkade 
bifall till förslag som redovisas i bilaga F. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt efter proposition på framställda yrkanden 
enligt det av ordförande Mikael Söderlund m fl (m) och ledamoten Inge-Britt Lundin 
(fp) framställda yrkandet d v s:  
 
1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 
2. Därutöver anförs följande: 
 
Nämnden är väl medveten om de negativa arbetsmiljöaspekter som en blandning av 
kärl och säck medför för hämtningspersonalen. I och med en övergång från säck till 
kärl ökar fastighetsinnehavarens roll i hanteringen av avfallet och nämnden anser att 
det finns risk för försämringar för personer med rörelse- eller funktionshinder. Vid 
övergången från säck till kärl är det av högsta vikt att trafikkontoret anlägger en 
mycket liberal hållning till ansökningar om dispenser i fråga om avstånd och krav på 
framrullning av kärlen. 
 
Reservationer 
Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen mf l (s), 
ledamoten Torhild Lamo (v) och ledamoten Mats Lindqvist (mp) med hänvisning till 
kontorets förslag. 
 
 

 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 22, bilaga F 
 
Trafik och renhållningsnämnden 
2007-04-03 

     
      Tillhör ärende nr 22 
 

Övergång från säck till kärl vid 
hämtning av avfall från 
villafastigheter 
 
Mikael Söderlund m.fl. (m)  
Inge-Britt Lundin m.fl. (fp)  
Anders Broberg (kd) 

 
 
 
Förslag till beslut 
 
att  i huvudsak godkänna kontorets förslag till beslut 
 
att därutöver anföra följande 
 
Nämnden är väl medveten om de negativa arbetsmiljöaspekter som en blandning av kärl 
och säck medför för hämtningspersonalen. I och med en övergång från säck till kärl 
ökar fastighetsinnehavarens roll i hanteringen av avfallet och nämnden anser att det 
finns risk för försämringar för personer med rörelse- eller funktionshinder. Vid 
övergången från säck till kärl är det av högsta vikt att trafikkontoret anlägger en mycket 
liberal hållning till ansökningar om dispenser i fråga om avstånd och krav på 
framrullning av kärlen. 
 


